



Stewardship Ministry

Dear Parishioner:

This letter marks the first of several communications you will receive during the course of the next several months.

As part of an exciting new initiative, these communications --- approved by Fr. Elie and our Parish Council --- are designed to help us strengthen our relationship with Our Lord and Savior Jesus Christ and our Church.

First, let us ask ourselves the profound question, *what does God expect from us?* The answer was given to us when Jesus was asked by a lawyer,

“Teacher what is the greatest commandment of the law?” To which Jesus answered, “You shall love the Lord thy God with all your heart, with all your soul and with all your mind.” (Matthew 22:35-37)

With Jesus’s greatest commandment as our guide, our Church has adopted the following definition that is the essence of this **stewardship ministry**.

Stewards are parishioners who humbly offer their time, talent and treasure in service to God and our ministries to acknowledge His love.

As parishioners, how do we show our love for Our Lord?

Please save this letter and also share it with your family.



Stewardship Ministry

أبناء الرعاية الأعماء،

سلام المسيح معكم.

إن هذه الرسالة هي الأولى ضمن سلسلة مراسلات ستصلكم على مدار الشهور القادمة.

تأتي هذه المراسلات المذكورة، ببركة الأب أيلي وموافقة مجلس الرعاية، كمبادرة جديدة ومشوقة، وتهدف إلى مساعدتنا لتقوية علاقتنا مع الله ومع كنيستنا.

أولاً، لنسأل أنفسنا في العمق: "ماذا ينتظر الله منا؟" يسوع أعطانا الجواب عندما سأله أحد معلمي الناموس:

"يا معلم، آية وصية هي الأعظم في الناموس؟" فأجابه يسوع: "تحبُّ الربَّ إلهك من كلِّ قلبك ومن كلِّ نفسك ومن كلِّ فكرك." (متى 22: 36-37).

إن كنيستنا، وبعد أن اتخذت وصية يسوع العظمى مرشداً لها، تبنت التعريف التالي للجنة الخدمة والتدبير والذي هو جوهرها:

المديرون هم أبناء الرعاية المؤمنون الذين يقدمون بتواضع وقتهم ومواهبهم ومالهم في خدمة الرب ويشاركون في أسرار كنيسته كإعتراف منهم بمحبته.

كيف نتشارك محبتنا لله كأبناء رعية؟

نرجوكم الإحتفاظ بهذه الرسالة ومشاركتها مع أفراد عائلاتكم.